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Stavba stanů. 

  Začali jsme dobře! 

Minule jsme na tomto místě psali, kdo v oddíle skončil, kdo z malých přešel do velkých a další 

informace ohledně Lvíčat i Pavoučků. Hned první schůzky v září však ukázaly, že spousta věcí bude 

trochu jinak.  

Kupříkladu do Lvíčat se přihlásili sourozenci Polcarovi, Emma a Ondřej, jejichž táta do oddílu 

chodil před spoustou let a spolu s jejich maminkou nám výrazně pomáhali v začátcích budování naší 

táborové základny v Nebřezinách. 

Do Pavoučků přišlo na první schůzku hned šest nových dětí, z nichž jsme již dopředu věděli, a 

minule psali, o Artušově mladší sestře Anince Venclíčkové. Ze zbývající pětice se po dvou schůzkách 

odhlásili ze zdravotních důvodů bratři Damián a Dominik, ne náš Domča. Dalšími nováčky jsou 

Tonička Steinbergrová, která se k nám dostala přes jednoho vodáckého kamaráda, dále Eliška 

Vybulková, které náš oddíl doporučila táborová hospodářka Petra Janková. Poslední z nováčků je 

Kryštůfek Klimt, což je syn naší táborové kuchařky Jitky. Aby informace o členské základně 

Pavoučků byly zcela kompletní, musíme oznámit ještě jeden odchod, který ohlásil Martin Frühauf, 

tedy Maf.  

Sečteme-li všechny členy z obou seskupení, máme jich na konci září po patnácti jak u 

Pavoučků, tak u Lvíčat, tedy dohromady třicet. 

Oddílový rok se nám úspěšně rozeběhl na plné obrátky a Pavoučci hned na první schůzce 

zaznamenali stoprocentní účast. Krom čtyř schůzek, jak pro velké, tak pro malé, proběhla i dvoudenní 

výprava, na které jsme si na Záplavách zajezdili na člunech, první den Pavoučci, druhý Lvíčata, 

navštívili kladenskou lezeckou stěnu a vedle toho jsme měli spoustu soutěží a her, o čemž je i 

následující článek, který nám dodal Honza Zetek.  

 

Dvoudenní společná výprava Lvíčat a Pavoučků 

    Výprava z pohledu Lvíčete      Dodal Honza Zetek 

V září se vydali jak Pavoučci, tak i Lvíčata na dvoudenní výpravu. Cílem této výpravy bylo 

využít vodní plochu přímo v místě, kde jsme stanovali, ale také se naučit šplhat na lezecké stěně. Sešli 

jsme se ráno v osm v Rozdělově u kostela a ihned se vydali směrem Záplavy.  

Cesta proběhla v pořádku. Potom, co jsme dorazili, jsme se odebrali pro dřevo, abychom měli 

na čem uvařit oběd. K tomu si každé zkušené Lvíče vzalo k ruce jednoho Pavoučka, popřípadě si 

zkušený Pavouček vzal nováčka ve Lvíčatech. Nasbírali 

jsme dřeva dost, a tak nám vystačilo i na večer.  

Během toho, co jsme nosili dřevo, přijel Bahňák. 

Rozdělili jsme se na Lvíčata a Pavoučky a začali jsme 

plnit naše úkoly. Pavoučci vařili oběd jako první. 

Podávala se krupicová kaše. Lvíčata mezi tím, co 

Pavoučci vařili oběd, začali stavět stany. Stavba stanů 

nám zabrala asi dvě hodiny. Pavoučci se po brzkém 

obědu odebrali do Kladna na lezeckou stěnu, zatím co 

my, jsme měli v sobotním programu naplánovanou 

projížďku na člunech.  

Když se i Lvíčata naobědvala, nastal čas se jít 

projet na člunech. Měli jsme dva čluny, na jednom se plavila děvčata a na druhém chlapci. Hanikulik, 

Pomněnka, Klokan a Ryba nás doprovázeli na kánoích. Jezdili jsme se do té doby, dokud se nevrátili 

Pavoučci. Nebylo zrovna nejteplejší počasí, ale i tak to byla hezká projížďka.  



Jedenáct Lvíčat, jedenáct Pavoučků a osm dospěláků. To jsou 

účastníci společné dvoudenní výpravy našeho oddílu.   

Záludná stonožka. 

Následovala svačina, podávaly se kakaové věnečky. Po svačině jsme se rozdělili opět na 

Lvíčata a Pavoučky. My jakožto Lvíčata jsme si procvičovali uzlování. Pavoučci si vzali výkonnostní 

kolík a šátek a odebrali se do lesa.  

Poté co se vrátili Pavoučci, přišel čas večeře, ke které byly buřty s chlebem. Dřeva jsme měli 

dost od dopoledne, a tedy stačilo pouze rozdělat oheň. Postupně jsme si takto opékali buřty a nakonec 

jsme uvařili ještě pár kotlíků čaje. Do večerky jsme již nehráli žádné soutěže. 

Probudili jsme se do chladného rána, vyčistili jsme si zuby, a protože jsme již měli nedostatek 

dřeva, museli jsme pro něj do 

lesa. Když byl dostatek dřeva, 

již jsme mohli dát vařit vodu 

na první čaj. K snídani se 

podávala paštika s rohlíkem.  

Dopolední program 

strávily družiny rozděleně.  

Když přišel čas oběda, 

uvařili jsme špagety se 

špagetkou. Již během přípravy 

oběda jsme si začali balit, 

Jelikož Lvíčata musela odjet 

včas na lezení. Po obědě jsme 

začali rychle skládat stany a 

balit je. 

Lvíčata se vydala na 

lezení, zatím co Pavoučci se 

vydali plavat na člunech. 

Lezecká stěna se nalézá 

v areálu bývalé Poldovky. 

Nejdříve jsme si rozcvičili potřebné svaly k lezení. Po rozcvičce jsme šli na lezení s jištěním. Takto 

jsme vystřídali čtyři trasy. Nakonec nás vzali na bilder, kde jsme lezli bez jištění.  

To již přišel čas se přemístit k Rozdělovskému kostelu, kde byl konec výpravy. Pavoučci došli 

ze Záplav pěšky, kdežto Lvíčata přijela auty od lezecké stěny.  

 

   Výprava očima Pavoučků      Zaznamenala Hanikulik 

V sobotu ráno jsme se všichni sešli v Rozdělově u kostela. Čekala nás cesta plná očekávání. 

Když jsme konečně došli do cíle, šli jsme pro dřevo, abychom měli na čem uvařit oběd a uvařili jsme 

si krupicovou kaši.  

Po vydatném obědě jsme si nachystali batůžky a 

Bahňák s Kryštofem a s Péťou nás odvezli na lezeckou 

stěnu. Tam jsme si to velmi užili, zpočátku někteří z nás 

padali dolů jako hrušky, ale nakonec se všem podařilo 

vyšplhat, kam nám to nohy a strach dovolili.  

Když jsme se vrátili zpátky do naší základny na 

Záplavy, byly už postavené stany a my jsme se mohli 

ubytovat. Hned poté jsme šli hrát různé hry a soutěže. 

Nejdříve jsme skákali v pytli, to některým z nás vůbec 

nešlo, ale potom jsme se zlepšili, když jsme házeli tenisáky do barelu. Pak nám Hanka zadala další hru 

a tou byla záludná stonožka.   



Příprava obíhačky. 

Když se vaří špagety. 

Uteklo to jako voda a byl čas na večeři. Rozdělali jsme ohýnek a opékali buřty. Po zbytek 

večera, jsme seděli u ohně a povídali jsme si, někteří z nás byli už hodně unavení a tak šli spát dříve.  

Ráno jsme se probudili do dost chladného 

počasí, ale nás to nezastrašilo. Rozdělali jsme oheň a 

uvařili si na něm čaj. Ke snídani jsme měli paštiku 

s rohlíkem. Když jsme se najedli, šli jsme zase hrát hry. 

Prví byl člunkový běh na zahřátí. Potom jsme se učili 

chodit na chůdách, z nich jsme padali mnohem více než 

minulý den na stěně, ale někteří z nás nakonec pár 

krůčků udělali. Jako další byla soutěž, v níž bylo za 

úkol dostat velký míč za pomocí hozeného tenisáku do 

cíle. Po této soutěži, ve které se nejlépe dařilo Viky, 

nám Kulik s Kvítkem vyndali odkudsi pingpongový 

stůl a vysvětlili nám, jak se hraje obíhačka. 

A zas byl čas vařit oběd. Rozdělali jsme si dva ohýnky a začali jsme vařit vodu na špagety. 

Každý z nás měl svůj úkol, někdo lámal dřevo na oheň, další přikládal, další míchal a dva z nás lámali 

špagety, protože lžící bychom je dlouhé sníst nezvládli. 

Poslední z nás otevíral konzervy. Když jsme měli 

hotovo, šli jsme se najíst, i přesto že jsme měli veliký 

hlad, nám spusta špaget zbyla dojídali to po nás Lvíčata 

a vedoucí.  

Po obědě jsme začali uklízet, zabalili jsme si 

věci, uklidili kolem ohniště a zabalili jsme stany. Pak 

Lvíčata odjeli na lezeckou stěnu a nás čekala jízda na 

člunech po Záplavách. Rozdělili jsme se do dvou člunů 

na jednom jela Bonbón s klukama a na druhém Hanka 

s holkama a Domčou. Naučili jsme se pádlovat a pak 

jsme blbli, točili jsme se jako na kolotoči, vráželi do 

sebe a obeplouvali jsme bójky.  

No a byl čas vyrazit se zpátky do Rozdělova ke 

kostelu, rychle jsme uklidili vesty a čluny, posbírali jsme si svoje věci a vyrazili jsme na cestu. Těsně 

před šestou hodinou jsme dorazili ke kostelu, kde už na nás čekali rodiče a rozjeli jsme se domů. 

POZOR! Na výpravě jsme rovnali jeden kolík ke stanu a zůstal u nás. Majitelé, ozvěte se.  

 

Bodování Lvíčat  

První měsíc dalšího oddílového roku máme za sebou a Lvíčata v jeho průběhu měla možnost 

účasti na čtyřech schůzkách a jedné dvoudenní výpravě, která byla společná s Pavoučkama. Všech pěti 

akcí se zúčastnili Anička, Honza, Kája, Terka, Týna, nováček Emma, a Jára s Vojdanem, kteří letos 

přišli od Pavoučků. Všech osm jmenovaných se tak stalo držiteli prvních losů dalšího ročníku našeho 

oddílového pexesa. 

Bodování měsíce září vyhrál Honza, který nasbíral rovné tři stovky bodů. Doplňme, 

že třicet pět z nich bylo za článek do našeho časopisu, za ten ze závěrečné vícedenní výpravy 

minulého oddílového roku, který vyšel v předchozím čísle Čtyř listů pro Lvíčata. Každý 

z vás si pak může vypočítat, kolikátý by Honza skončil, kdyby body za článek neměl. 

Pouhých dvacet jedna bodů za Honzou, tedy za svým o dva roky starším bratrem, 

skončila Anička, která dozajista bude opět patřit k nejaktivnějším Lvíčatům a v bodování 

bude chtít brášku porazit. Nakolik se jí to podaří, to ukážou další měsíce, jsme teď zatím jen 

na začátku. 



Týna nový oddílový rok zahájila v bodování jednotlivců skvělým třetím místem, což 

je její doposud nejlepší umístění od jejího přestupu z Pavoučků do Lvíčat a to ještě se ztrátou 

pouhých šesti bodů na druhou Aničku. Minulý rok se Týna pohybovala ponejvíce před 

desátou příčkou a její výsledek za září dává jistou naději, že letos bude úspěšnější. 

Terka v bodování za září navázala na minulý oddílový rok, kdy skončila celkově 

čtvrtá a stejné místo obsadila v prvním měsíci tohoto oddílového roku. Ani ona nemá příliš 

velký bodový odstup jak od třetí Týny, tak druhé Aničky, za kterou zaostala pouze o devět 

bodů.  

Vítěz loňského bodování Kája nezačala tento oddílový rok tak úspěšně jako ten 

předchozí, ale po prvním měsíci, ve kterém obsadila pátou příčku, nelze dělat žádné závěry, 

že dopadne tak či onak. Do závěrečného účtování máme před sebou ještě devět dalších 

měsíců a tábor. 

Jára je ve Lvíčatech jako nováček, a i když přešel od Pavoučků, mnoho zkušeností 

nemá, protože u našich mladších kamarádů byl až od letošního března, tedy pouhé čtyři 

měsíce, a jel s námi hned i na tábor. Jeho šesté místo za září je pro něj dozajista velmi dobrý 

a povzbudivý výsledek, ke kterému byla základem jeho stoprocentní účast na všech akcích, 

které jsme v daném období pořádali. 

Tomáš v září skončil na sedmém místě, které v minulém oddílovém roce bylo jeho 

nejlepším umístěním. K ještě většímu úspěchu mu scházely tentokrát pouhé dva body, o 

které měl méně, než šestý Jára. Na druhou stranu je dobré poukázat na to, že za Tomášem 

skončila Emma se ztrátou tří bodů a se ztrátou šesti bodů pak Tomášova sestra Johanka. 

Emma je ve Lvíčatech úplný nováček a je to dcera bývalého člena oddílu Tomáše 

Polcara. Hned napoprvé Emma přišla na všechny akce pořádané v daném období, čímž 

položila dobrý základ ke svému pěknému umístění a skončila přesně v polovině všech 

hodnocených, tedy na osmé příčce. K tomu, aby byla o dvě místa lepší, jí pak chybělo 

pouhých pět bodů, což je důkaz, že každý získaný či ztracený bod může znamenat hodně.  

Johanku již delší dobu většina kamarádů oslovuje jako Johy, takže se i my ve Čtyřech 

listech pro Lvíčata přizpůsobujeme. Johy v prvním měsíci nového oddílového roku obsadila 

deváté místo, když ji scházely jen tři body na to, aby se dostala před Emmu, šest jí dělilo od 

sedmého Tomáše a osm od šestého Járy. Proto i u ní znovu a znovu poukazuji na důležitost 

zisku každého bodíku. 

Kryštofa jsme v září viděli všehovšudy jednou, a to na poslední schůzce. Z té první 

se omluvil, pak jel na adaptační kurz se školou, kde se zranil a tak zmeškal další schůzku i 

dvoudenní výpravu. Za tu, a dvě schůzky, se mu počítala nemoc a zvýhodněn byl i za onu 

školní akci, kde došlo k jeho zranění. Když se to sečetlo, vyšlo z toho Kryštofovi desáté 

místo. 

Vojdan je druhý z bývalých Pavoučků, který letos přestoupil mezi starší kamarády. 

Jako jeden z nejmladších nejspíše nebude hned patřit k favoritům bodování, ale to jedenácté 

místo, které obsadil nyní v září, není nijak špatný počin. Nakonec, jen dvanáct bodů ho dělí 

od desátého Kryštofa. 

Filip je další, kdo od září přestoupil do Lvíčat z Pavoučků a napoprvé v bodování 

neskončil úplně špatně. Samozřejmě mu chybí zkušenosti, které mají jeho nový a starší 

kamarádi, ale to se časem srovná. Jen těžko úplný nováček bude hned v bodování 

jednotlivců mezi nejlepšími. Na to je zapotřebí chvilku si počkat, třeba i rok či dva. 

Postrach v bodování jednotlivců nedosahuje žádných výraznějších výsledků. 

V průběhu minulého oddílového roku skončil nejlépe v březnu na osmém místě, jinak mu 

patřily příčky více ve spodních patrech tabulky. V bodování nevyniká, ale do našeho oddílu 

chodí strašně rád, protože ho tu všichni berou takového, jaký je, a on si užívá všeho, co mu 
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 1.  Honza 300  9. Johy 219 -3 

 2. Anička 279 -21 10. Kryštof 199 -20 

 3. Týna 273 -6 11. Vojdan 187 -12 

 4. Terka 270 -3 12. Filip 179 -8 

 5. Kája 263 -7 13. Postrach 176 -3 

 6. Jára 227 -36 14. Ondra 164 -12 

 7. Tomáš 225 -2 15. Hugo 104 -60 

 8. Emma 222 -3 

Lvíčata mohou nabídnout. V září tohoto roku skončil třináctý, ale jen pouhé tři body za dvanáctým 

Filipem a jedenáct bodů za ještě o příčku lepším Vojdanem. 

Úplným nováčkem v našem oddíle je Ondra Polcar, mladší bratr Emmy, a jak jsme již u ní 

psali, syn bývalého Lvíčete. Vítáme ho u nás a chceme mu říci, že to, že skončil v bodování za září 

předposlední, že to nic neznamená. Jednak je jedním z nejmladších Lvíčat, a navíc nemá ty 

zkušenosti, které mají kupříkladu Hugo, Filip či Vojdan, kteří přišli z Pavoučků. Ondra tedy 

skončil ve svém prvním bodování na čtrnácté příčce, ale pokud se podíváme na tabulku, 

vidíme, že mu mnoho bodů 

nescházelo k tomu, aby byl 

kupříkladu jedenáctý. 

Hugo je členem našeho oddílu již 

od první třídy, což je výjimka, a dalo by se 

předpokládat, že má o to více 

zkušeností. Jenže on hned v září 

vynechal dvoudenní výpravu a 

tím přišel o hodně bodů, takže se 

stalo, že ve svém prvním 

bodování mezi velkými skončil poslední, 

tedy patnáctý. Nic to neznamená. Před ním, ale i před ostatními, je ještě devět měsíců a tábor, takže je 

velká pravděpodobnost, že se mnohé změní. A ne-li, pak berme v potaz skutečnost, že Hugo je jedním 

z nejmladších Lvíčat. 

 

Bodování Pavoučků  

Pavoučci zahájili další oddílový rok čtyřmi schůzkami a společnou dvoudenní výpravou se 

Lvíčaty.  

Hned na první schůzce se sešlo všech osmnáct členů této družiny, kterou ale v zápětí opustil 

Maf, tedy Martin Frühauf, a dva nováčci, bratři Dominik a Damián. Z toho vyplývá, že je ke konci září 

Pavoučků patnáct a z těchto patnácti jich jedenáct bylo na všech akcích pořádaných v tomto měsíci. 

Konkrétně se jedná o Artuše, Domču, Fandu, Mače, Ondru, Petra, Sofii, Viky a nováčky Aninku, 

Elišku a Toničku. 

Nový oddílový rok nejlépe zahájil vítěz minulého celoročního bodování Petr, který 

nasbíral o devět bodů více, než druhý Artuš. Tím Petr naznačil, že se o prvenství mezi 

Pavoučky hodlá ucházet i tento rok, poslední, kdy bude v této družině, protože ze rok jako 

páťák přestoupí do Lvíčat. 

Artuš shodou okolností skončil podobně jako Petr, tedy v září druhý, stejně jako 

v celkovém pořadí minulého oddílového roku. Letmý pohled na tabulku nám pak prozradí, 

že Petr před Artušem skončil s náskokem pouhých devíti bodů, ale každý bod se počítá a 

každý bod může mnohé rozhodnout. 

Ondra předešlý oddílový rok patřil také k těm nejúspěšnějším a zdá se, že se i letos 

pokusí vybojovat co nejlepší umístění, což potvrdil hned v prvním měsíci, kdy vybojoval 

skvělé třetí místo. Jisté je to, že pro další rok bude muset Pavoučky již opustit, již teď 

„přesluhuje“, ale mezi malými jsme ho nechali kvůli kamarádství s Petrem. Příští rok by už 

oba měli jít do Lvíčat, navíc se Ondra nechal slyšet, že u nás skončí úplně, protože má 

v plánu nějaké jiné aktivity.  

Viky rovněž zahájila nový oddílový rok skvělým umístěním, když skončila čtvrtá a 

za sebou nechala hned několik velice zkušených kamarádů. Pohled na tabulku nám prozradí, 

že za Viky jen o málo bodů skončili Fanda, Sofie, Eliška, Mač či Kryštůfek. Toto je důkaz, 

že se opravdu počítá každý bod a každý získaný či ztracený bod může znamenat hodně. 



Září 2023 
 

 1.  Petr 251  9. Kryštůfek 201 0 

 2. Artuš 242 -9 10. Tea 198 -3 

 3. Ondra 231 -11 11. Domča 183 -15 

 4. Viky 220 -11 12. Aninka 153 -30 

 5. Fanda 213 -7 13. Rošťa 150 -3 

 6. Sofie 211 -2 14. Tonička 149 -1 

 7. Eliška 208 -3 15. Matěj 147 -2 

 8. Mač 201 -7 

Fanda někdy dokáže být velmi dobrý, jindy skončí v bodování až za desátým místem. 

Tentokrát je v měsíčním hodnocení jako pátý a pokud bude takto pokračovat, může 

v konečném pořadí být mezi prvními pěti. To je ale hodně daleko. Máme za sebou teprve 

první měsíc nového oddílového roku a všichni, tedy i Fanda, mají stejnou startovací čáru. 

Sofie je do jisté míry dravec. Dokáže vítězit nad klukama, nad silnějšími, ale pak 

udělá chybu, vynechá třeba výpravu a přijde tak zbytečně o hodně bodů. Tentokrát v září 

nevynechala jedinou akci, a hned se to projevilo na jejím umístění, když obsadila šestou 

příčku, a to s minimální bodovou ztrátou za pátým Fandou i čtvrtou Viky.  

Eliška je nejúspěšnější z nových členů Pavoučků, kteří k nám začali chodit letos 

v září. Za toto období dokázala nasbírat dvě stě osm bodů a zařadit se tak na sedmou příčku, 

pouhé tři body za šestou Sofií a pět bodů za pátým Fandou. Ani ke čtvrté Viky jí pak mnoho 

bodů nescházelo. Jen tak dál Eliško. 

Přesně v polovině tabulky se umístil Mač, který kdyby získal o dvacet bodů více, 

mohl být o čtyři příčky výš, tedy pátý. Nicméně těch dvacet bodů tu chybí a Mač se musí 

spokojit s osmým místem. Na druhou stranu měl štěstí, protože nováček Kryštůfek získal 

stejně bodů, ale byl horší na poslední schůzce, takže Mač je hodnocený jako lepší.  

Kryštůfek je nováček mezi Pavoučky, který se v bodování jednotlivců v prvním 

měsíci svého působení u nás umístil na deváté příčce se shodným bodovým ziskem, kterého 

dosáhl i o stupínek lepší Mač, jenž na poslední akci byl lepší a podle našich pravidel je tudíž 

i lépe hodnocený za celé období. 

Tea v září tohoto roku obsadila v bodování jednotlivců desáté místo s minimální 

ztrátou nejen na Kryštůfka a Mače, ale i na Elišku, Sofii, Fandu a Viky. K tomu, aby 

skončila čtvrtá, jí scházelo jen dvaadvacet bodů. Jenže, kde je vzít. Kupříkladu se to chce 

více soustředit na odpovědi na otázky z nástěnky. Tady totiž Tea zbytečně ztrácela, když 

měla několikrát správnou pouze jedu odpověď ze tří, čímž přišla v součtu o čtrnáct bodů. 

Domča v bodování jednotlivců za září skončil jedenáctý, což odpovídá jeho 

výsledkům z minulého oddílového roku. Nicméně letos již nepatří mezi nejmladší, takže 

doufáme, že v příštích měsících dosáhne lepších výsledků. Zatím je jeho nejlepší umístění 

šestá příčka z října minulého roku. 

Aninka je jednou z nejmladších Pavoučků, takže její dvanácté místo v prvním 

bodování není zase až tak špatné. Dokázala za sebou nechat i starší kluky, jednoho třeťáka a 

dokonce jednoho čtvrťáka, což je jistý příslib do budoucna. V říjnu nás čeká pět schůzek a 

vícedenní výprava, takže zanedlouho uvidíme, jak to bude s Aninkou dál. Hodně štěstí. 

Rosťa v září chyběl na druhé schůzce, ze které se omluvil, a pak také na výpravě a 

následující schůzce, kdy byl nemocný, takže byl všeho všudy na dvou schůzkách. V případě 

nemoci dostal body podle svého průměrného umístění, v případě omluvené schůzky 

z rodinných důvodů dostal pouze pět bodů. Když se to sečetlo, vyšlo z toho třinácté místo 

z patnácti členů. 

Tonička je poslední nováček, který 

v září, které právě hodnotíme, do 

Pavoučků přišel. Chodí teprve do druhé 

třídy, takže je jednou 

z nejmladších. Proto také 

v bodování není mezi 

nejlepšími, ale zatím až 

čtrnáctá, tedy předposlední, ale 

nechala za sebou čtvrťáka Matěje, i když 

jen o dva body. Na druhou stranu Tonička měla jen o bod méně, než třináctý Rosťa a o čtyři, než 

dvanáctá Aninka.  



Září 
 

 1. Ropáci 19 

 2.  Mufíci 16 

 3. Medvědi 13 

Matěj z pěti akcí, které jsme v září pro Pavoučky přichystali, byl přítomen pouze na 

dvou schůzkách, takže je jasné, že na nich v soutěžích dostatek bodů nedokázal nasbírat. 

Tak se stalo, že Matěj v bodování za první měsíc oddílového roku měl nejméně bodů ze 

všech, takže skončil až na patnácté příčce. Nic to neznamená, máme před sebou ještě devět 

měsíců a tábor, takže i Matěj může nakonec skončit na nějakém slušném místě.  

 

Družiny Lvíčat  

Zcela úmyslně dnes titulek tohoto článku neavizuje soutěž mezi družinami, protože ta se 

nestačila ještě řádně rozeběhnout. V průběhu září jsme družiny teprve formovali a zařazovali do nich 

čtyři nováčky kteří přišli od Pavoučků, tak dva úplně nové členy. A tak jsme stihli alespoň na poslední 

zářiové schůzce soutěž mezi družinami zahájit, takže uvádíme i tabulku.  

A jak družiny vypadají, kdo do jaké patří? Na dalších řádcích je 

uveden přehledný rozpis: 

Ropáci  Honza, Kája, Týna, Vojdan, Ondra 

Mufíci  Terka, Tomáš, Kryštof, Emma, Jára 

Medvědi Johy, Anna, Postrach, Filip, Hugo 

 

Věřte, nevěřte – lepší než Copperfild! 

Tento článek prosím neberte zcela vážně. Děkuji. Váš GeTe      . 

Davida Copperfielda, vlastním jménem David Seth Kotkin, zná mnoho rodičů našich členů 

z televizních show, kde předváděl opravdu neskutečné kousky, například nechal 

zmizet americkou Sochu Svobody živě před očima obyvatel New Yorku a před 

zraky 50 milionů televizních diváků. Nechal vypařit letadlo obklopené lidmi či 

70tunový vlak Orient Express, opět před svědky přímo na místě.  

Tento člověk nemá ale ani ponětí, že mu 

v Čechách, konkrétně v Kladně, vyrůstá zdatný 

konkurent. Teprve desetiletý Ondřej Linhart dokáže již 

v takto nízkém věku neskutečné kousky. Nám 

kupříkladu na táboře předvedl malé kouzlo se svíčkou, kdy dokázal s touto 

pomůckou pohybovat tak rychle, že to při vyfocení vypadalo, jako kdyby 

šlo o jeden tah.  

Na Wikipedii se můžeme dočíst, že Copperfield připravuje jedno 

kouzlo dva a půl roku. Člen našich Pavoučků k předvedení svého 

vystoupení potřeboval na přípravu pár vteřin. 

Kdo je tedy lepší? Odpovězte si sami! 

 

 Detektivní příběhy inspektora Čmuchala 

V minulém příběhu jezdil po městě falešný taxikář, který zastavil lidem, kteří chtěli svézt, při 

nastupování je udeřil do hlavy a okradl. Inspektor dlouho marně 

bloumal ulicemi, až najednou spatřil taxík, který neodpovídal 

standardům – měl jen přední dveře.  

Inspektor na řidiče mávnul, ten zastavil a byl zatčen.  

Co tedy podvodníka prozradilo? Že měl právě jen ty přední 

dveře, kdežto správné taxíky jsou čtyřdveřové. 



A je tu další příběh. Inspektor spolu se svým asistentem Alfiem mají v hotelovém pokoji hlídat 

drahocenný obraz, který podle jistých zpráv mají ten den ukrást lupiči. Ti ale nikde. Jen půvabná 

dáma, která tvrdí, že si spletla pokoj a kterou nakonec inspektor zadrží. Podle čeho ale poznal, že žena 

lže a nehledá svůj pokoj, jak tvrdí, ale chtěla zjevně ukrást onen obraz.  

Své odpovědi vhazujte na správných lístečcích, Lvíčata na červených, Pavoučci na modrých, 

do známé krabičky. Lvíčata to musí stihnout nejpozději v pondělí 30. října 2023, Pavoučci následující 

den, tedy v úterý 31. října. 
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Schůzky, výpravy a další akce: 

 

ŘÍJEN 2023 

Pondělí 2. října 2023 – 1414. schůzka Lvíčat 

Úterý 3. října 2023 – 891. schůzka Pavoučků 

Sobota 7. října 2023 – 434. výprava Lvíčat – lezení  

Pondělí 9. října 2023 – 1415. schůzka Lvíčat 

Úterý 10. října 2023 – 892. schůzka Pavoučků 

Pondělí 16. října 2023 – 1416. schůzka Lvíčat 

Úterý 17. října 2023 – 893. schůzka Pavoučků 

Pondělí 23. října 2023 – 1417. schůzka Lvíčat 

Úterý 24. října 2023 – 894. schůzka Pavoučků 

Čtvrtek 26. až neděle 29. října 2023 – Čtvrtletní prázdniny u Tumaje na chatě – 435. výprava Lvíčat 

Čtvrtek 26. až neděle 29. října 2023 – Čtvrtletní prázdniny – 191. výprava Pavoučků 

Pondělí 30. října 2023 – 1418. schůzka Lvíčat 

Úterý 31. října 2023 – 895. schůzka Pavoučků 

 

LISTOPAD 2023 

Pondělí 6. listopadu 2023 – 1419. schůzka Lvíčat 

Úterý 7. listopadu 2023 – 896. schůzka Pavoučků 

Sobota 11. listopadu 2023 – 192. výprava Pavoučků 

Pondělí 13. listopadu 2023 – 1420. schůzka Lvíčat 

Úterý 14. listopadu 2023 – 897. schůzka Pavoučků 

Pondělí 20. listopadu 2023 – 1421. schůzka Lvíčat 

Úterý 21. listopadu 2023 – 898. schůzka Pavoučků 

Sobota 25. listopadu 2023 – 436. výprava Lvíčat 

Pondělí 27. listopadu 2023 – 1422. schůzka Lvíčat 

Úterý 28. listopadu 2023 – 899. schůzka Pavoučků 

 

DŮLEŽITÉ AKCE V PROSINCI 2023  

Pátek 8. až neděle 10. prosince 2023 – Oddílové Vánoce – 437. výprava Lvíčat a 193. Pavoučků 

 

TÁBOR 2024 

Pondělí 1. až čtvrtek 18. července 2024 

 

Změny termínů všech akcí jsou vyhrazeny! 



 

 

 

Děkujeme sponzorům, 
kterými jsou: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A TAKÉ 
 

 

 

 

 

 

 


